
 

 

Verksamhetsberättelse 

 

 

Blekets Vägförening 2015-05-01 – 2015-12-31  

 

 

Styrelsen har under verksamhetsåret haft följande sammansättning: 

Ordförande och sekreterare Börje Ivarsson, vice ordförande Helene Hjalmarsson, kassör 

Gordon Pettersson samt ledamot Max Pedersen och Carl Besslinger. 

 

Ersättare har varit Magnus Borggren, Johan Lachonius och Göran Wretlind. 

 

Styrelsen hade under hösten 2 sammanträden. 

 

På sensommaren började Eltel med att gräva ner fiber till fastigheterna i vårt 

verksamhetsområde med Två Grävare som underentreprenör. Dessa grävningar var klart 

i vecka 39. I samband med detta och som årsmötet 2015 föreslog har vi fått ner slang i 

marken utmed Kvarnbergsvägen för att kunna sätta upp två belysningsstolpar. 

 

2014 inkom det en motion om hastighetsdämpande åtgärder på Bleketvägen och Gamla 

vägen. Styrelsen beslutade redan 2015 att göra en vägbula i nedre delen på Bleketvägen. 

Tanken var att invänta asfalteringen efter fiberdragningen med att göra vägbulan för att 

slippa eventuell etableringskostnad. Eftersom detta tagit på tok för lång tid har vi nu 

vänt oss till ny entreprenör. 

 

Vinterväghållningen har utförts av entreprenör Åke Berntsson.  

 

Arbetet med att byta gatubelysning till LED-lampor fortgår i den takt som dom 

befintliga går sönder. 

 

Dikesklippning utfördes under hösten av Tjörns Åkeri & Traktor AB. 

 

Samarbetet med TVS (Tjörns Vägföreningars Samarbetsorganisation) fortlöper. Vi har 

under året genomfört gemensamma upphandlingar för El och Slamsugning av 

gatubrunnar.  

Striden om kommunens V/A-taxa för dagvattenavloppsavgift för allmän platsmark som 

vi har bestridit pga. kommunen inte kunnat visa att de har kostnader för avledning av 

dagvatten fortgår och har inte kommit till avslut. Ärendet skall upp i Mark och 

Miljödomstolen 15 september. 

 

 

 

På styrelsens vägnar 

 

Börje Ivarsson 


